

## Risk warning 風險提示

Dear customer:

Congratulations on your success in the CBF entry, please login to view the platform. If you have any questions, please feel free to send us a message: Email : info@cbfforex.com.

CBF products for foreign exchange contracts are leveraged products, the loss of the account maybe more than the initial investment amount of the transaction. Such products are not fit for every investors, so please make sure you know the risk before investing.

尊敬的客戶:

恭喜您在CBF開戶成功, 請登入平台進行查看。

如果您有任何疑問, 請隨時給我們發送郵件: 郵件地址: account@cbfforex.com。

外匯差價合約CBF產品為槓桿產品, 交易該產品所產生的賬戶損失可能超過最初投資金額。此類產品並不適合所有投資者, 因此請確保自己在投資前了解其中風險。

## Risk Disclosures 風險披露聲明

You are provided with a Risk Notice in compliance with CBF Rules. The Risk Notice sets out the particular investment risks of investing in complex financial instruments. Your execution of the Customer Account Application will be treated as your informed acknowledgment that you have carefully read and are prepared to accept the risks outlined in the Risk Notice. If there is anything you do not understand it is recommended that you seek specialist independent financial and/or legal advice, in particular, regarding the suitability of complex financial instrument trading.

我們就CBF規則所要求, 對您提供的風險披露聲明通告。該風險披露聲明通告羅列了投資複雜金融工具的特有投資風險。您於帳戶申請表上的簽處將會被視為您已經小心細閱並準備接受風險披露聲明通告內列出的投資風險。如您對風險披露聲明通告上的資訊有任何不明白的地方, 我們建議您尋求專門、獨立的金融及法律意見, 特別是關於投資複雜金融工具是否合適方面。

You should note, in particular, that trading on Margin involves significant risks and that:  
請注意, 以保證金行式進行交易具有重大風險, 可能發生以下情況:

(a) you can lose more than your Initial Margin and in certain circumstances your losses may be unlimited;  
您的損失可以超越您的初始保證金金額, 而且在某些情況下您的損失可能無設限。

(b) if the market moves against your position or Margin rates are increased there may be insufficient money in your Account to satisfy Margin requirements and we may automatically liquidate any or all of your positions at a loss.  
如市場走勢與您的交易相反或保證金水準增加, 而您的帳戶未有足夠資金應付保證金要求, 我們可能在您有虧損的情況下自動清算任何或所有頭寸。